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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES-VERBAL 

incheiat cu prilejul desr�urarii �edintei ordinare a Consiliului Local din 
data de 08 FEBRUARIE 2024. 

Prin Dispozitia nr. 228 din 02 FEBRUARIE 2024, emisa de Primarul 
Municipiului Giurgiu, a fost convocata �edinfa ordinari a Consiliului Local 

pentru data de 08 FEBRUARIE 2024, ora 12°0
•

- ------------------

Prezenfi: 

1. Damian Marian
2. Tiganila George
3. Gadea Gheorghe
4. Funieru Catalin
5. Pana Gheorghe
6. Bu�cu Gheorghe
7. Muscalu Ionel
8. Peptanaru Gigica
9. Costache Robert
10 .Ion Marian
11.Maroiu Marian
12.Cioaca Ionut
13 .Nicorescu Gelu
14.Nichita Tereza
15.Andrei Sandel Mihail
16. Cainaru Codrut
17.Daut loan Adrian
18.Sandulescu Petronela

ABSENfl: 

19.Palalau Gheorghita Stelian - nemotivat
20.Ionita Ciprian Liviu - nemotivat
21.Sirbu Adelina- motivat conform CM CeH,fr�. Ogf,3:7{�
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Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Sarut mana doamnelor, buna ziua 
domnilor! Doamna secretar general, avem cvorum pentru inceperea �edintei? 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Da domnule pre�edinte, sunt prezenti 
18 consilieri locali, absenteazA nemotivat, doamna Sirbu Adelina, domnul Pdlalau Gheorghita 
�i domnul Ionita Ciprian. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ione): Multumesc frumos, sa ne ridicam 
pentru ascultarea imnului de stat. 

Se intoneazii imnul de stat. 

Domnul pre�edinte de �edinfi Muscalu Ione): Multumesc frumos! Supun la vot 
procesul verbal al �edintei din data de 30 ianuarie 2024, cine este pentru? Se abtine cineva? 
Cineva impotriva? A fost votat in unanimitate cu 18 voturi. Multumesc! Proiectul ordinii de zi 
il supunem la vot, daca sunt modificari? 

Domnul primar Anghelescu Adrian:Domnule pre�edinte, daca imi permiteti, supun 
la vot retragerea proiectului numarul unu �i numarul doi �i inlocuirea acestora cu numarul 
patru �i cinci pe proiectele suplimentare datorita faptului ca TV A-urile din cont au sosit abia 
pe data de 6 februarie �i a trebuit sa le reintroducem in buget. Multumesc. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: �i mai aveti �i alte modificari? Cine 
este de acord cu acest proiect al ordinii de zi? Unanimitate cu 18 voturi. Daca sunt acum �i 
alte proiecte suplimentare va rog sa spuneti. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu! Cele pe care le-ati primit, da? Proiectul 
unu, doi �i trei. Proiectele suplimentare sunt Proiect de hotarare privind 'incheierea Acordului 
de parteneriat intre Municipiul Giurgiu �i Inspectoratul �colar Judefean Giurgiu, numarul unu, 
Proiect de horarare numarul 33 privind aprobarea incheierii unei Conventii intre Societatea 
NATIONAL.\. DE GAZE NATURALE ROMGAZ S.A., Societatea UZINA 
TERMOELECTRICA PRODUCTION GIURGIU S.A. �i MUNICIPIUL GIURGIU �i un 
Proiect de hotarare privind aprobarea numirii Societatii PDK DINAMIK S.R.L., ca auditor 
financiar extern la Societatea Administratia Zonei Libere Giurgiu S.A. �i mandatarea 
domnului viceprimar Damian Marian, reprezentantul Municipiului Giurgiu in Adunarea 
Generala a Actionarilor la Societatea Administratia Zonei Libere Giurgiu S.A., sa voteze 
conform prezentei hotarari. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Ok, cine este de acord cu aceasta 
suplimentare a ordinii de zi? Cineva impotriva? Se abtine cineva? Unanimitate cu 18 voturi. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: incepem de la proiectul numarul trei. 

3. Proiect de hotarare or. 409/11.12.2023 privind aprobarea Regulamentului privind

emiterea avizului de amplasare pentru lucrarile care se pot executa fara autorizape de 

construire. 

A vizul comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 
locala, juridic �i de disciplina? 
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Domnul consilier Daut Joan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: Avizul comisiei buget-finanfe, 
administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu,cu Gheorgbe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de ,edinfa Muscalu lonel: A vizul c0Ill1s1e1 urbanism $i 
amenajarea teritoriului, protectia mediului, agricultura $i turism? 

Domnul consilier Funieru Citalin: Aviz favorabil. 

Domnul pre,edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Va mu1Jumesc! Discutii? Daca nu 
sunt discutii supun la vot, cine este pentru? Se abfine cineva? Cineva impotriva? Unanimitate 
cu 18 voturi. Punctul acesta a trecut. 

4. Proiect de hotirare nr. 408/11.12.2023 privind infiinfarea taxei speciale pentru

emiterea avizului de amplasare pentru Jucrarile care se pot executa fara autorizafie de 

construire. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre,edinte de �edinfa Muscalu Ione): A vizul comisiei administratie publica 
locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: Avizul comisiei buget-finanfe, 
administrarea domeniului public $i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil 

Domnul pre�edinte de Jedinfa Muscalu lonel: A vizul comisiei urbanism $1 
amenajarea teritoriului, protectia mediului, agricultura �i turism? 

Domnul consilier Funieru Catalio: Aviz favorabil cu doua voturi favorabile �i unul 
impotriva. 

DomnuJ pre�edinte de �edinfi Muscalu Ione): Am inteles, discutii? Va rog, domnul 
consilier. 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Buna ziua, in primul rand. intrebarea mea este 
cum s-a ajuns la aceasta taxa de 100 lei? in baza caror calcule? Justificarea taxei de I 00 de lei 
pentru acest aviz. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Cineva de la urbanism aici? Este cineva de la 
urbanism? 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Nu este nimeni de la urbanism. Este 
cineva de la urbanism aici? Arhitectul �ef este prezent? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu, el este in concediu medical. Domnul 
consilier am discutat cu dumneavoastra �i m-am dus la urbanism, acolo sunt prevazute 
anumite mxe privind unele suprafete incadrate de la O la 12 metri, de la 50 la I 00, de la 100 la 

3 



150, de la 150 la 250, aceasta a fost referinta �i propunerea pentru consilieri de a vota aceasta 
taxa. Eu inteleg ca nu este nimic specificat clar �i nu au pus 200 - 300 - 500 �i au considerat 
totu§i ca aceasta taxa de 100 de lei este acceptabila de catre cetatenii giurgiuveni Multumesc! 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Adica nu este la latitudinea unor functionari ca 
noi consideram ca a�a ar fi ... 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Au referinte in baza taxelor care se impun pe 
anumite suprafefe. �i pentru cele care necesita autorizatii de constructie. 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Aceasta taxa trebuie sa aiba o documentatie in 
spate ca eu sa pot sa spun ca I 00 de lei sunt ok sau 200 sau 50 de metrii ea trebuie sa aiba in 
spate o documentatie care sa spuna, s-a ajuns la aceasta taxa de 100 de lei. .. A§a este corect. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Da dar presupun ca �i dumneavoastra va duceti 
cu gandul ca exista aceste tarife. 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Asta se va intampla, hotararea Consiliului, 100 
de lei �i lumea va spune ca 100 de lei trebuie pentru ca am decis noi. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Nonna!, devizul justificativ poate pleca de la 
tarifele de la patrimoniu asupra inchirierilor, asupra concesiunilor �.a.m.d �i se face o medie 
§i se propune. Daca dumneavoastra sustineti ca nu are un fundament este perfect adevarat,
propuneti modificarea acestei taxe sau sa se retraga acest proiect pana la definitivarea clara a
devizului �i al calculului, da?

Domnul consilier Ciinaru Cod rut: Aceasta este parerea mea �i trebuia sa o spun. 

Domnul pre,edinte de �edinfa Muscalu Ione): Am inteles punctul dumneavoastra de 

vedere §i tocmai a intrat de la urbanism doamna Ionescu a�a ca va poate raspunde Ia intrebare. 

Pe de alta parte cred ca aceste tarife au fost aprobate tot de catre noi mai inainte. Doamna 

Ionescu va. rog sa ne spuneti cum s-a ajuns la aceasta taxa de I 00 de lei, pentru domnul 

consilier. 

Doamna �ef serviciu Ionescu Emilia: Ca �a ne-am gandit noi ca ar fi ok, nu am 

calculat in niciun fel dar am analizat piata, ca sa zic �a, am intrebat �i celalalte primarii �i 

atunci am ales o valoare medie, nici maxim, nici minim. 

Domnul consilier Cainaru Codrut: Exact ce va spuneam mai devreme, �a ne-arn 

gandit noi ca ar fi ok. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dar va spus ca s-a luat dupa taxele celorlalte 

primarii, da? 

Doamna �ef serviciu Ionescu Emilia: �i acum de aceea am intarziat pentru ca m-am 

uitat din nou peste ... 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Veniti va rog la microfon. Veniti vii 

rog frumos sa vorbiti la microfon aici pentru ca raspunsul dumneavoastra este important. 
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Doamna �ef serviciu Ionescu Emilia: Nici celelalte primarii nu au avut o modalitate 

de calcul. Atunci nu �tiu ... La modalitatea de calcul nu �tiu cum am putea sa ... 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Eu v-am dat un exemplu ca puteti sa plecati de 

1a tarifarea pe care o avem de la inchirieri, de la concesionarii �i sa faceti o fundarnentare prin 
care sa propuneti aceasta taxa. 

Doamna �ef serviciu Ionescu Emilia: Da, s-a plecat de la taxele de certificate de 

urbanism care se aplica confonn Codului Fiscal, putem �a ... dar nu �tiu daca este cea mai ok 

sau daca v-ar multumii. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Pai dore�te justificarea acestui pref. 

Doamna �ef serviciu Ionescu Emilia: Atunci o sa facem a�a. 

Domnul primar Angbelescu Adrian: Bun, atunci domnule Codrut ... 

Domnul pre,edinte de �edinfi Muscalu Ionel: Ati propus retragerea acestui punct de 

pe ordinea de zi pana cand vor veni cu o justificare a acestor taxe. Atunci eu o sa-1 supun la 

vot, cine este pentru? Se abtine cineva? Cine este impotriva? (18 consilieri locali). Mutumesc! 

5. Proiect de hotirire or. 24/01.02.2024 privind modificarea Hotaririi Consiliului
Local al Municipiului Giurgiu nr. 356/24.11.2022 privind modificarea Organigramei, 
Statului de Funcfii �i Regulamentului de Organizare �i Funcfionare ale Direcpei de 
Asistenfi Sociali a Municipiului Giorgio. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de fedinta Muscalu Ionel: Avizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfii Muscalu Ione): Avizul comisiei buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier BufCU Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre,edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Este vorba de modificarea 

cu un post a aceste organigrame, deci daca nu sunt discutii atunci supun la vot, cine este 

pentru? Se abtine cineva? Cineva impotriva? Nu. Mulfumesc. Unanimitate cu 18 voturi. 

6. Proiect de botarare nr. 29/02.02.2024 privind stabilirea criteriilor de calificare �i
departajare a solicitanfilor la procedura de desemnare a partenerului cu care se va 
organiza sarbitorirea ,,Zilelor Municipiului Giurgiu" �i sarbatorirea ,,Sfintei Fecioare 
Maria" in Municipiul Giurgiu, in anul 2024. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 
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Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: Avizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: Avizul comisiei buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil 

Domnul pre�edinte de �edinfi Muscalu Ionel: A vizul comisiei invatamant, sanatate, 
social-culturale

? 
sportive, culte §i familie? 

Domnul consilier Gadea Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ione): Va multumesc! Discutii? Sunt zilele 

Municipiului pentru ca se desfi\�oara in mai multe zile, adica ziua Municipiului Giurgiu se 

desfa�oara de obicei in 3 zile. Sa dea Dumnezeu sa avem bani sa facern noi a�a vreodata dar 

deocamdata tocmai de aceea am impus ni�te criterii ca dupa ce nu avem bani mai cerem �i 

responsabilitate �i incercam sa avem acolo un spectacol de calitate, cine este pentru? Se abtine 

cineva? Cineva impotriva? Cu unanimitate a trecut cu 18 voturi. 

7. Proiect de hotirare nr. 25/01.02.2024 privind aprobarea Strategiei de dezvoltare
pe termen mediu �i lung a Serviciului de salubrizare in Judeful Giurgiu ,i acordarea 
unui mandat special domnului viceprimar Damian Marian, in calitate de reprezentant al 
Municipiului Giurgiu in Adunarea Generali a Asociafiei de Dezvoltarea 
Intercomunitara Giurgiu ,,Management Eficient pentru un Judet Curat", si voteze in 
favoarea adoptirii Hotaririi Adunarii Generale a Asociafiei de Dezvoltare 
Intercomunitara Giurgiu. 

Avizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de fedinta Muscalu Ionel: A vizul comisiei servicii publice, 
munca �i protectie sociala? 

Domnul consilier Pana Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu lonel: Discutii? Va rog. 

Domnul consilier Cioaca Ionuf: Daca tot este domnul pre�edinte al ADI-ului aici 

poate ... 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Sigur ca da, i-am pregatit �i un scaun 

aici �i un microfon. Va rog. 
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Domnul consilier Cioaca Ionuf: Poate ne spune pe scurt despre ce este vorba. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Da, de aceea I-am �i invitat ca sa ne 
spuna mai multe date. Va rog. 

Domnul pre�edinte ADI Gratianu Cristi: Buna ziua, Cristi Gratianu este numele 
meu, pre�edintele ADI-ului de de§euri sau oficial spus management eficient pentru un judet 
curat. Ceea ce facem noi acum practic este o formalitate, dupa cum bine �titi exista �i un 
reglementator national al ceea ce inseamna servicii de utilitate publica, de�eurile fiind, 
salubrizarea fiind unul dintre aceste servicii iar ANRSC-ul pe langa celelalte atributii care le 
are, are �i aceea de verificare �i control. in mod frecvent, eel putin odata pe an sunt astfel de 
tematici de control care de fiecare data vin la ADI, nu la UAT-uri. Avantajul primariei 
Giurgiu este ca face parte din acest ADI §i atunci cand vine un control pe partea de salubritate 
intai vine la ADI �i abia pe urma la primarie. La primaria Giurgiu este doar daca, in srar§it, 
explicatiile sau justificarile Adi-ului nu sunt suficiente �i atunci extind controlul §i la nivelul 
UAT-urilor. Faptul ca nu a existat un control al ANRSC la primaria Giurgiu arata faptul ca 
oarecum noi ne facem treaba acolo la ADI. Astfel, a existat in luna septembrie a anului trecut 
o nota de control, evident un control §i o nota de control prin care ni se .... A vem �i o masura la 
nivelul UAT-ului, masura 6.5 din nota de control din 15.09 care spune �a "Asociatia de 
Dezvoltare Intercomunitara Management Eficient pentru un Judet Curat va elabora §i va 
aproba prin hotarare AGA, (a] ADI-ului bineinteles) strategia de dezvoltare pe tennen mediu 
�i lung al serviciilor de salubrizare in conformitate cu prevederile art. 5, alin. I din Legea 
101/2006, acestea sunt documentele, acest document strategic a fost elaborat de catre 
Asociatie, aprobarea acestuia conform legii se face la nivelul AGA al ADI-ului dar pentru a 
putea face o asemenea aprobare avem nevoie de mandate speciale de la membrii printre care 
este bineinteles �i Municipiul Giurgiu. Acesta este motivul pentru care am solicitat odata ce 
am elaborat aceasta documentafie sa o supunem aprobarii la nivelul tuturor UAT-urilor 
unnand apoi pe baza mandatelor speciale obfinute de la UAT-uri sa putem organiza o �edinfa 
AGA sa aprobam aceasta strategie �i sa indeplinim in felul acesta masura de control. Acest 
document ca §i ... Pentru ca nu am apucat sa vorbesc despre el in sine, este un document 
strategic care preia practic principiile §i masurile care sunt deja stabilite in planul judefean de 
gestionare al de�eurilor, planul judetean aprobat de catre Consiliul Judetean care la randu] Jui 
evident este contract, un document subsecvent planului national de gestionare al de�eurilor 
aprobat prin Hotarare de Guvem. Deci cam aceasta este sit spun a�a povestea acestui 
document strategic la care va solicit sa acordati mandat special reprezentantului 
dumneavoastra in ADI. Va multumesc! 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Multumim frumos! 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu lonel: Daca mai sunt discutii? Daca nu, sa 
supunem la vot, cine este pentru? Se abtine cineva? Cineva impotriva? In unanimitate a trecut 
cu I 8 voturi. Multumim! La infonnari avem o circulara de la Institutia Prefectului Judetului 
Giurgiu care ne spune ca de obicei ca dispune imperativ obligativitatea ca actele 
administrative, hotararile cu caracter individual privind persoane sa fie luate intodeauna prin 
vot secret cu exceptiile prevazute de lege, o aveti la dumneavoastra. Propun ca punctul 
diverse sa treaca la sfar�itul �edintei, sunteti de acord? Ok �i trecem la punctele suplimentare. 
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PUNCTESUPLIMENTARE 

1. Proiect de hotirare or. 31/06.02.2024 privind incheierea Acordului de
parteneriat intre Municipiul Giurgiu �i Inspectoratul �colar Judefean Giurgiu. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul comisiei administrafie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabi]. 

Domnul pre�edinte de �edinfi Muscalu Ionel: Avizul comisiei buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Aviz favorabil 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul comisiei invatamant, sanatate, 
social---culturale, sportive, culte �i familie? 

Domnul consilier Gadea Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre,edinte de fedinfi Muscalu lonel: Vii mulfumesc, discutii? Daca nu 

sunt, cine este pentru? Se abtine cineva? Cineva impotriva? Cu unanimitate a trecut punctul 

suplimentar cu 18 voturi. 

2. Proiect de botarare nr. 33/06.02.2024 privind aprobarea incheierii unei Conventii
intre Societatea NATIONALA DE GAZE NATURALE ROMGAZ S.A., Societatea 
UZINA TERMOELECTRICA PRODUCTION GIURGIU S.A. �i MUNJCIPIUL 
GIURGIU. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre§edinte de �edinfa Muscalu Ione): Avizul comisiei buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Aviz favorabi1. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Va mulµimesc, discutii? Daca nu sunt 

poate ne spune domnul director cate ceva. Doua vorbe importante. 

8 



• 

. 

Domnul director UTPG Cepraga Sorin: Deci la constituirea stocurilor de gaze 
pentru iama 2023 - 2024 a fost in doua componente, odata partea de depozit care am 
constituit-o in aceasta vara pentru care au fost platite o cantitate de 18.000 de Megawati $i 
livrari lunare ce pot ajunge pana in inclusiv martie pentru care platim in avans. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ione): Mulµ.unim frumos! Daca mai aveti 
alte intrebari pentru domnul director, daca nu trecem la vot, cine este pentru? Se abtine 
cineva? Cineva impotriva? In unanimitate a trecut proiectul cu 18 voturi. 

3. Proiect de hotarare nr. 32/06.02.2024 privind aprobarea numirii Societlfii PDK

DINAMIK S.R.L., ca auditor financiar extern la Societatea Administrafia Zonei Libere 

Giurgiu S�A. �i mandatarea domnului viceprimar Damian Marian, reprezentantul 

Municipiului Giurgiu in Adunarea Generala a Acfionarilor la Societatea Administratia 

Zonei Libere Giurgiu S.A., sa voteze conform prezentei hotarari. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 
Iocala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: A vizul comisiei buget-finante, 
administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Daca nu sunt... 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Domnul pre�edinte, acesta este punctu1 
cu buletinele de vot. 

Domoul pre�edinte de �edinta Muscalu Ione): Aici trebuie sa votam conform 
informarii de 1a Prefectura. Deci, sa facem buletinele de vot. 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Le avem pregatite. 

Domnul consilier Cioaca Ionuf: Am o intrebare, de ce aici trebuie sa votam �i la 
ceala1ata mandatare nu? Am mai mandatat. ... 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Nu este vorba de mandatare, este vorba 
de numirea Societatii deci este vorba .... 

Domnul consilier Cioaca lonuf: Este vorba de persoane sau ... ? 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Da, este vorba despre persoane iar 
legea nu distinge persoana juridica sau fizica, ordonanta, ca atare trebuie sa ne conformam. 
Cum procedam? 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: in ordine alfabetica sa trecem la vot. 
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Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Bun, domnul Andrei Sandel. 

Domnul pre�edinte de ,edinfi Muscalu Ionel: Modalitatea de vot va rog sa o 
explicati. 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Modalitatea de vot este scrisa �i in 
buletinu] de vot, este formularul cu vot pentru, impotriva sau abtinere, bifati cu x casufa 
corespunzatoare opfiunii dumneavoastra, bifarea mai multor casute,omisiunea bifarii sau 
fo]osirea altui semn decat eel mentionat atrage anularea votului. Domnul Bu�cu Gheorghe, 
domnul Cainaru Codrut, domnul Cioaca Ionut, domnul Costache Robert, domnul Damian 
Marian, domnul Daut loan, domnul Funieru Catalin, domnul Gadea Gheorghe, domnul Ion 
Marian, domnul Maroiu Marian, domnul Muscalu Ionel, doamna Nichita Tereza, domnul 
Nicoresc Gelu, domnul Panl1 Gheorghe. 

Domnul pre,edinte de ,edinfa Muscalu Ionel: Sa se pregateasca �i comisia de 
numarare. 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Doamna Peptanaru Gigica, doarnna 
Sandulescu Petronela �i domnul Tiganila George. 

Domnul pretedinte de ,edinfi Muscalu Ione): Mulfumesc comisiei, au demonstrat 
eficienta ca de obicei. ii rog pe domnul pre�edinte sa ne spuna ce ... Pufina lini�te in sala, va 
rog sa trecefi la locurile dumneavoastra �i sa-1 lasam pe domnul pre�edinte al comisiei sa ne 
spuna careau fost rezultatul votului consilierilor locali. Va multumesc, domnuleTiganila! 

Domnul consilier Tiganila George: Din totalul de 18 voturi exprimate dintr-un 
numar de 18 consilier prezenti, 18 voturi pentru. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Multumesc foarte mult. inteleg ca nu 
mai trebuie sa supunem la vot pentru ca aici a fost deja votat, va multumesc! in unanimitate a 
trecut �i punctul 3 de pe ordinea suplimentara (18 voturi). 

4. Proiect de hotlrare nr. 34/07.02.2023 privind aprobarea Bugetuluil local de venituri

�i cheltuieli pe anul 2024. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul conus1e1 buget-finante, 
administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Multumim, discutii? Domnul Ionut 
Cioaca. 

Domnul consilier Cioaca Ionuf: Buna ziua, eu vreau sa atrag atentia asupra faptului 
ca din punctul meu de vedere �i al grupului de consilieri PSD exista o problema, defapt sunt 
doua probleme, una mai mica �i una mai mare, este vorba de echilibrarea bugetului pe partea 
de surse de venit. Daca pe partea de cheltuieli le �tim concret �i nu sunt probleme, pe partea 
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de sursa eu am identificat doua probleme , una in ceea ce prive�e aceJe cereri de rambursare 

care urmeaza a fi depuse �i care nu se �tie daca se vor incasa 100% dar este un dar se poate 

1ncasa J 00% �i atunci nu ar fi o problema dar problema mare este la acel excedent unde am 

avut discufia in ianuarie cand am aprobat �i v-am spus cii o parte din el se va restituii, 

durnneavoastra .... Din pacate am avut dreptate,am discutat �i la comisie mult pe acest aspect, 

din pacate cele 28 de milioane de lei noi care sunt in excedent, 26 de milioane de lei noi, adica 

260 de miliarde de lei vechi se vor restituii, 100% , nu mai exista cale de mijloc. Acei bani au 

fost prevazufi ca �i sursii pentru echilibrare dar ei nu mai sunt. Acei bani nu mai sunt ai no�tri. 

Odata ce la 31 decembrie nu s-au facut plaji cu ei, ei se vor restituii integral. Mai mult decat 

atat nu avem voie sa-i folosim in alt scop. Ei sunt cu destinatie speciala. $i atunci rezulta ca 

avem o gaura sau ma rog, o parte din cheltuieli neacoperita adica cei 26 de milioane de lei. 

Domnul pre�edinte de �edinfi Muscalu Jonel: Alte discutii, va rog? Dornnul 

Cainaru. 

Domnul consilier Cainaru Codrut: Eu am alta problema, conform legii 273/2006 

care avem aici principiul transparentei �i publicitatii, deci zice �a, procesul bugetar este 

deschis �i transparent, acesta realizandu-se prin: Publicare in presa locala, pe pagina de 

internet a institutiei publice sau afi�area la sediul autoritatii administratiei publice locale 

respective, proiectul anual de bugetul local �i conjinutul anual de executie al acestuia. 

Prirnaria Municipiului Giurgiu in data de 12 ianuarie a pus o postare pe site-ul oficial in care 

spune acesta este bugetul pentru anul 2024, in spatele Jui nu exista niciun fel de at�ament, nu 

exista nimic, doar un anunt ca acesta este bugetul. L-am cautat la avizier, domne nu o fi pe 

site, este la avizier, pentru cam conform legii spune, la avizier, nu a existat acel buget pentru 

dezbatere publicii. Cum putem sa punem? Poate ca exista oameni care ii intereseaza acest 

Jucru, cetateni ai ora�ului Giurgiu care ii intereseaza acest lucru. �i am un amendament, daca 

ei nu au putut sa consulte in aceasta perioada de timp bugetul pe acest an cum sa punem noi in 

discutie daca ei nu au putut sa consult asta. 

Domnul prefedinte de �edinfa Muscalu Ione): Alte discutii? Va rog domnul Maroiu. 

Domnul consilier Maroiu Marian: Da, aici eu a� avea o intrebare vis a vis de cele 

trei coridoare pe care noi le-am avut din fonduri europene �i am infeles ca la 31 decembrie s

au incheiat finantarile. Cat la suta din aceste coridoare au fost executate �i cat mai este de 

executat avand in vedere ca bugetul este �a cum este. Trebuie sa le spunem cetatenilor ca 

restul care a ramas de executat o sa le facem din fonduri proprii pentru ca nu avem alte surse 

daca nu cumva pe viitor o sa vina o altii finantare europeana. Mai avem o problema, Casa 

Tineretului nu cred ca o sa mai avem vreodata ocazia sli gasim fonduri pentru ea �i aici am 

inteles ca s-au pierdut vreo 90 de miliarde la sfar�itul anului trecut �i de aceea poate ne zice 

doamna director. 

Domnul pre�edinte de �edinfi Muscalu lonel: Da,o sa le dam cuvantul. 

Domnul consilier M:aroiu Marian: in ce proporjie au fost executate proiectele �i cat 

a ramas de executat? 
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Domnul consiJier Bu�cu Gheorghe: Eu am un amendament de propus �i va rog sa il 

adoptati, modificarea listei de detaliere a cheltuielilor la capitolul 6, invatfunant, capitolul 

actiuni cu caracter �tiintific �i socio- cultural cu 5000 de lei in loc de 13,80 cat este acum, sa 

fie 18,80 �i pentru echilibrarea bugetului ca sa scadem de la cheltuieli materiale, de la 815,48 

la 110,48 �i va spun pentru ce sunt acei 5000 de lei, sunt pentru concursul interjudetean 

Laurentiu Panaitopol. Cheltuieli tot la capitolul invatamant. 

Domnul pre�edinte de fedinfa Muscalu Ione): Am inteles! Alte luari de cuvant? 

Daca nu, o rog prima data pe doamna director Oana Cristea sa ne spuna punctul de vedere. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Pana sa intre doamna, domnul Codrut eu am 

vazut aici proiectul initial al bugetului �i spune, proces verbal numarul 3872/12.01.2024 

privind indeplinirea procedurii de publicare a proiectelor de buget local de venituri �i 

cheltuieli, buget centralizat al institutiilor publice finantate integral sau partial din venituri 

proprii �i subventii pe anul 2024, afi§at la avizierul institutiei, nota intema nr. 

6143/17.01.2024 a Directiei Economice privind afi�area pe site-ul Primariei a proiectelor de 

buget local de venituri §i cheltuieli, buget centralizat al institutiilor publice finantate integral 

sau partial din venituri proprii �i subventii pe anul 2024, �.a.m.d. Dumneavoastra spuneti ca 

eu dupa ce am vazut, ca ma ajutati �i pe mine, dful�ii nu �i-au facut treaba �i nu au afi�at pe 

site, asta spuneti dumnevoastra? Vom afla acum. 

Domnul consilier Cain�ru Codruf: Domnule primar, foarte frumos suna ce spuneti, 

lumea poate acum crede ce spuneti dumnevoastrit 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu, verificam. 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Toate actele care sunt la acest dosar al bugetului 

sunt datate dupa 12 ianuarie, cum se poate face bugetul daca ... ? 

Doamna director Cristea Oana: Domnul consilier am stat pana Ia 9 §i jwnatate, va 

rog frumos. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Oana, calm. 

Doamna director Cristea Oana: Pai este sub orice critica, nu se poate a�a ceva, deci 

pana la ora 9 �i jumatate seara am stat sa fundamentam bugetul �i 1-am afi§at, avem �i martori, 

doamna care este la ... 

Domnul primar Angbelescu Adrian: Deci s-a afi�at. 

Doamna director Cristea Oana: Dar se poate a�a ceva? Chiar ne jigniti. Deci 

mergeti Ia avizier in fata ca-I gasiti �i site I-am dat intradevar ca spune ori ori. 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Astazi poate il gasesc, da. Va spun ca nu era. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Deci doamna director spune ca s-a afi�at in 

acea seara la avizier a�a cum prevede legea. Dumneavoastra spuneti ca ati fost la avizier �i nu 

1-ati regasit? Serie ori, ori.
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Doamna director Cristea Oana: Acum nu �tiu cine a gre�it �i nu a pus tot materialul. 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Domnule primar, cum putea sa afi�eze daca .... ? 

Domnul pre�edinte de ,edinfa Muscalu Ionel: Sa se raspunda la celalalte intrebari, 

va rog frumos. 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Primaria Municipiului Giurgiu, Direcfia Tehnica, 

Serviciul Achizitii Investilii, data acesteia, Iista de cheltuieli materiale pe anul 2024, data este 

29.01.2024, cum poate ... ? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Prin modificari practic pe care vi le aduce la 

cuno�tinta astazi. 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Cum poate fi consultat in data de 12 daca 

dumneavoastra puneti completrui cu data de 29? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Va dau un exemplu pe care vi I-am spus �i pe 

TV A au primit pentru �coli care s-a primit de la Guvemul Romaniei pe data de 06 februarie, 

noua ne trebuie, domnule consilier, ne trebuie buget sau nu? Daca mi-au venit modificarile 

ulterior cum putem sa facem Iucrul acesta? Deci din punctul dumnevoastra repro�ali 

Guvernului Romaniei, respectiv Ministerului de Finante. 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Eu am constatat ni�te fapte, nu am repro�at. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Pai le-ati constatat �i va rog frumos sa va 

adresati impreuna cu mine Ministerului de Finante �i Premierului Romaniei. 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Domnu1 consilier Cioaca, la �edinta v-a spus ca 

ace�ti bani se vor da inapoi �i tot � prin argumente care la vremea respectiva lumea le-a 

crezut, aduse de domnul Muscalu, s-a crezut ca �a vor fi... �i dansul a spus �i acum se 

constata ca a avut dreptate, banii aceia vor trebui dati inapoi. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Pai banii aceia ai cui erau ca sa inteleaga 

ceti1tenii? Adica cetatenii nu infeleg ca banii aceia ai cui erau domnuJ consilier? 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Am �i spus. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dar de unde erau? 

Domnul consilier Cainaru Codruf: Pe fonduri europene. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Perfect adevarat. Daca constructorul in functie 

de datele de incepere nu au putut sa finalizeze mai repede �i nu au dat facturi spre rambursare 

cum voiali sa facefi dumnevoastra? Explicafi. Pai de aWi parte vis a vis de Casa Tineretului 

daca tot la fel autoritafi nu au pennis fazarea acestui proiectdar au pennis �i sunt in discutie 

fazarea tuturor celorlalte contracte de mobilitate urbana. Nu este doar cazul Giurgiului ci este 

cazul la intreaga Romanie �i la toate primariile din acesta fara. Sa nu inteleaga giurgiuvenii ca 

este cazu1 nostru separat. 
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Domnul pr�edinte de �edinta Muscalu lonel: Va multurnim, haideti sa o lasam pe 

doamna director sa raspunda la intrebari. Va rog, doamna Cristea. 

Doamna director Cristea Oana: Legat de bugetul de venituri �i cheltuieli cum ca ar 

fi dezechilibrat, nu. Este un buget echilibrat format din veniturile proprii ale bugetului local 

ceea ce inseamna sume din impozite �i taxe locale, cotele defalcate din impozitul pe venit se 

adauga sumele de echilibrare la dispozifia Consiliului Judefean, sumele care au venit din 

fondul de rezerva al Guvernului �i celelalte sume din TV A care au corespondent in partea de 

cheltuiala care sunt cu destinafie speciala, respectiv TV A-ul descentralizat pentru unitafile de 

invaffunant, gradinitele particulare, indemnizatiile persoaneJor cu handicap �i salariile 

insotitorilor acestora plus celelalte subventii care intradevar v-am spus, cu destinatie precisa �i 

limitata. Pe partea de venituri cu partea de cheltuieli. Acum, partea de venituri pentru ca 

domnul consilier Cioaca a spus ca este un buget dezechilibrat. Partea de venituri cu tot ce 

inseamna aceste venituri care v-am spus �i cu excedentul anului bugetar pe 2023 care este 

reflectat intr-un cont la trezorerie, care inseamna excedentul �i de acolo se fac plati, 

Domnul consilier Cioad Ionuf: Da dar parte din acel excedent nu mai. .. nu sunt 

banii no�tri. 

Doamna director Cristea Oana: Dar care este problerna? Foarte bine sa se duca toti. 

Deci chiar daca se .... Poftirn? 

Domnul consilier Cioaca Ionuf: Din ce acoperim acea diferenfa de cheltuieli? Ca 

bugetul echilibrat inseamna venituri plus ... 

Doamna director Cristea Oana: Acum nu este dezechilibrat, deci excedentul cu 

partea de venituri este un buget echilibrat. Noi sigur ca va trebui sa punern sursa aceasta din 

bugetul local, o parte am prevazut-o. 

Domnul consilier Cioaca Ionuf: Pai trebuia acum prevazuta. Ace�ti bani se due 

inapoi, nu este .... 

Doamna director Cristea Oana: Domnul consilier este ceva nou pentru Primaria 

Giurgiu ca nu avem surse? Va intreb a�a, este ceva nou? 

Domnul consilier Cioad Ionuf: Asta am �i explicat in �edinta trecuta pentru ca 

terminam exercitiul financiar la comisia europeana �i automat daca in anii trecufi puteam sa 

trecem cu acei bani, de data aceasta nu o sa mai fie. 

Doamna director Cristea Oana: Deci eu va spun ca nu este ceva nou ca PrimAria 

Municipiului Giurgiu nu are surse sa acopere aceste cheltuieli. Nu am vazut niciodata in 

istoria acestei primArii, poate pana in 2007 ca sunt aici din 1995, pana in 2007 unde intradevar 

erau surse acoperitoare din taxe ecologice �i alte �i intradevar se vede ca s-au facut... 

Domnul consilier Cioaca Ionuf: Sunt perfect de acord dar dumnevoastra sunteti de 

acord ca acei bani....? 

14 



Doamna director Cristea Oana: Dar am spus ca nu? Da �i sigur ca, pai �i faptul ca 
nu avem surse acoperitoare pentru toate cheltuielile cu serviciile �i 85% din cheltuielile 
acestea inseamna ca nu putem sa aprobam bugetul? Da, pentru ca bugetul suporta modificari 
pe intreg parcursul anului �i inca ceva, este un buget initial care confonn legii 273/2006 
trebuie sa ne raportam Ia executia anului 2023 pe partea de venituri proprii, insemnand cotele 
defalcate �i sumele din impozite �i taxe. Sigur ca noi, nu, domnul consilier ascultati-ma. 

Domnul consilier Cioaca Ionut: Deci citesc din referatul dumneavoastra de aprobare 
adicrt referatul pe care 1-ati facut dumneavoastra �i 1-a aprobat domnul primar. Dupa ce se 
enumera toate veniturile proprii unde am zis ca nu este problerna zice ,,iar diferenta dintre 
veniturile �i cheltuie1ile sectiunii de dezvoltare care este in suma de 28,243.000 lei fiind din 
excedentul anilor precedenti conform hotararii nr. 1 din 2000. Deci el se echilibreaza venituri 
plus excedent dar aici din excedentul acesta de 28 de milioane, nu era decat 2 milioane, nu 
sunt, �tim ca nu sunt aici. 

Doamna director Cristea Oana: De acord dar paqial in acesta am prins pentru ca 
am intregit serviciile publice locale �i a trebuit sa prindem in prima parte a anului unde am 
considerat, cu direcfia de specialitate ca este posibil sa aiba loc cheltuieli am prevazut in 
prima parte a anului din buget local. �i sigur pe parcursul anului .... 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Doanma Ianca. 

Doamna director Ianca Meca: Va rog sa imi permiteµ sa ma a�ez aici. Cand vorbim 
de stadiu1 unui proiect vorbim de doua aspecte, execufia fizica �i executia financiara, la 
coridoru] central executia fizica este de aproximativ 90% in schimb executia financiara §i 
platile realizate de noi sunt 60 - 65%. La vestic executia este de 65 spre 70% , 65% sa spunem 
pentru ca mai avem cateva plati iar financiar tot cam �a, acesta este procentul 60 - 65% plati 
finalizate. La coridorul estic executia este de, i-am rugat pe colegi sa imi mai spuna cat este 
fizic, cam de 70% sau poate chiar mai mult pentru ca la estic toate strazile sunt realizate, sunt 
executate, iar financiar cam 75%, am avut posibilitatea sa platim. in ceea ce prive�te alocarea 
sumelor ,aceste coridoare, aceste 3 proiecte sunt etapizate, sunt Iuate in calcul de ADR care va 
face un ape I special dedicat proiectelor nefinalizate, este exact �a cum am avut in 2018 sau 
2019 §Oseaua Alexandriei, era un proiect care venea din urma cu un contract de lucrari §i care 
inca nu avea receptia semnata, receptia lucrarilor �i pentru care am depus pe apel special, am 
depus aplicatie §i s-a r�bursat cheltuiala realizata de primarie, cu venitul primariei pentru ca 
acolo au fost mai multe contracte, s-au rambursat destu] de repede atunci. Nu este precizat 
inca de catre ADR daca cheltuiala, cand va putea fi depus acest proiect. Nu au deschis inca 
niciun apel. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dar pentu nimeni la nivel national. 

Doamna director Ianca Meca: Da, nu este deschis niciun apel, eel putin ADR-ul Sud 
Muntenia, Sud Muntenia §i fiecare regiune de dezvoltare §i-a elaborat propriul program 
regional. 
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Domnul consilier Maroiu Marian: Dar de ce nu corespunde nive1ul executiei cu 

nive1u1...? 

Doamna director Ianca Meca: Pentru ca nu au facturat, facturarea se putea realiza �i 

puteam sa primim factura aferenta situati1or respective de lucrari doar dupa ce se facea actul 

adifional in baza Ordonantei 64, aceea cu ajustarile. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Majorarile de preturi. 

Doamna director Ianca Meca: Majorarile de preturi, lucru care de fapt ne-a 

destabilizat pe toti. Noi nu puteam, a aparut Ordonanta �i apoi au zis a�teptati sa dam 

instructiuni autoriratii de management care au venit cam la 2 luni dupa Ordonanta. Nu zic ca 

au tras, nu ii acuzam pe ei, probabil ca este o chestiune, a fost o chestiune noua pentru toata 

tara mai mult ca sigur care in mod sigur ne-a destabilizat pe tofi. Ne puteam duce pana in 

23%, toata lumea s-a dus cu maxim 23% cre�tere pe contracte, dati-va seama de contractul de 

lucrari ca este aproape un sfert, lucru pe care nu 1-au reglementat legal cu un act clar nici 

acum daca este eligibila sau nu. in prima faza au zis va includeti sumele in buget �i le-am 

inclus in buget pe neeligibile,cheltuiala proprie pentru ca altfel nu puteam avansa apoi actele 

aditionale la contractul de lucrari se reflecta, este obligatoriu sa facem act aditional la 

contractul de finanjare. Noi trimiteam pe circuit la ADR, verifica ADR-ul, la Minister, au stat 

luni de zile, finantarile, nu �tiu care o fi situatia, am a�teptat 3 luni de zile o finantare la 

coridorul central, 3 luni �i aceasta, finantarea Ja Casa Tineretului a fost ceruta la sfar�itul Junii 

septembrie, am vazut banii pe 29 decembrie, mult spus, departe de mine asta, intr-un fel 

executantul a platit pentru intarzierile cauzate dar de foarte multe ori �i ceilalti executanti �i 

mari �i mici au zis, puteti sa ne platiti? Ca sa �tim, facem situatie de Jucrari, incarc in sistem 

sau nu fiindca noi avem ni�te plati de facut, nu �tiu cum este in sistemul privat. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Se incarcau cu TV A-ul aferent. 

Doamna director Ianca Meca: Apoi am mai avut situatii care nu au putut sa incarce 

de pe 27 factura, au a�teptat cu situatia de lucrari, a�teptau ca noi sa le pm1em �i sa unnarim in 

fiecare zi cu colegele de la economic daca apar bani in trezorerie, refinantarile acestea venite 

pe 28 cateva, cele mai multe pe 29, iar de pe 27 sistemul electronic de facturare nu a 

functionat. Da, au fost situatii de facturi mai mici acum fata de sume mari, 50 - 60.000. 

Domnul consilier Maroiu Marian: �i inca o problema care este legata de aceste 

proiecte europene vis a vis de statia de alimentare pentru autobuze]e care stau in Zona Libera, 

am inteles ca a mai aparut o problema tehnica, este vorba de postul trafo, energia am inteles 

ca este subdimensionata, daca in bugetul de pe anul aceste este prevazut �i aceasta cheltuiala? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Coridorul vestic. 

Doamna director lanca Meca: Post trafo la noi sau la ... ? Toate aceste cheltuieli, da 

noi avem prevazute sumele in ... 

Domnul consilier Maroiu Marian: Nu, nu ... 
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Doamna director lanca Meca: Pai postul trafo face parte din alte cheltuieli care sunt 
impartite in cadrul proiectului. 

Domnul consilier Maroiu Marian: Dar �tip ca obµnerea unui astfe] de post trafo 
dureaza foarte mult? Deci inseamna ca nici anul acesta autobuzele nu vor fi puse in functiune. 

Doamoa director lanca Meca: Nu putem sa spunem asta la momentul acesta. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dureaza cam aproximativ 6 luni, perioadli 
maxima. 

Domnul pr�edinte de �edinfa Muscalu lone): Da, multumesc! Mai sunt alte luari de 
cuvant? Va rog. 

Domnul consilier Gadea Gheorghe: Multumesc domnule pre�edite! Nu sunt 
economist, nu pot sa spun ca pot sa-1 analizez atat de bine ca uni dintre colegi, in principiu eu 
inteleg �a ca avem doua opjiuni, una, in legatura cu aprobarea acestui proiect de hotarare ca 
primaria sa functioneze cu un buget care ar putea fi perfectibil, care nu este in regula �i 
optiunea de a nu vota aceasta hotarare �i ca o consecinta primaria sa nu functioneze. Acum, eu 
inteleg a�a, sunt ni§te bani care nu au fost folositi, ei sunt in trezorerie deci practic la ora 
aceasta sunt ai primariei, ca intradevar destinatia lor este alta �i nu o puteam folosii in 
unnatorele luni inteleg ca se va gasi o soluµe a�a cum s-a gasit timp de 30 �i nu �tiu cati de 
ani ca primaria sa functioneze �i sa-�i realizeze cat se poate obiectivele. A�a ca bineinfeles 
este alegerea dumneavoastra,functioneaza primaria sau nu. Multumesc! 

DomnuJ consilier Mlroiu Marian: Eu zic ca daca nu se voteaza bugetul astazi 
primaria functioneaza.Problema este, este totu�i o situafie speciala §i �a cum a spus §i colegul 
meu nu este vorba doar de 2 miliarde sau ... Este vorba de 260 de miliarde, 250 de miliarde pe 
care cum le vom acoperi? Chiar �i u1terior? Adica cum poate fi perfectibil un buget care are o 
gaura de 250 de miliarde? Aici este intrebarea, ca nu vorbim de o suma mica care ar putea fi 
acoperita in timpul anului, vorbim de o situatie speciala care nu a mai fost pana acum §i aici 
trebuie sa gandim, in momentul in care votam bugetul daca, ce vom face pe viitor sau daca 
este legal sa votam astfeJ? Cu o gaura atat de mare, este evident ca doar nu vorbim aici doar 
ca sa ne aflam in treaba, este o chestie care este prevazuta chiar in buget, ce facem cu o suma 
atat de mare? 

Domnul consilier Gadea Gheorghe: in orice caz trebuie gasita o solutie muJt mai 
rationala decat a rastogolii aceste datorii de Ja un mandat la altul. 

Domnul prefedinte de �edinfa MuscaJu Ionel: Doamna Cristea ne spunefi ceva? Va 
rog, la microfon. 

Doamna �ef serviciu Stoica Simona: Intr-adevar primaria poate functiona cu 1/12 din 
din bugetul pe anul trecut dar asta inseamna ca noi sa funcfionam numai cu incasarile de la 
impozite �i taxe, AN AF-UL nu ne va mai aloca sumele din TV A �i din impozitul pe venit. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Care sunt cele mai importante. 
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Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu IoneJ: De fapt blocam tot. 

Doamna �ef serviciu Stoica Simona:Da, asta ne afecteaza nu numai pe noi ci §i 
direcfiile subordonate, unitatile de invatfunant. 

Domnul primar Angbelescu Adrian: Tot ce semnifica cultura, educatie, sanatate, 
orice avem, fiindca noi depindem de cotele acelea de impozit pe venit. 

Domnul consilier Maroiu Marian: Dornnul primar dar eu cred ca undeva ne vom 
bloca anul acesta. 

Domnul primar Angbelescu Adrian: Domnul Cioaca ... 

Domnul consilier Miroiu Marian: Pentru ca daca nu intervine Guvemul Romaniei. 

Domnul primar Angbelescu Adrian: Nu are cum sa nu intervina. Domnul Maroiu, 
opinia mea, este situatia la nivel national, nu are cum sa nu intervina. Domnul Cioaca a sesizat 
foarte corect, incheierea exercitiului financiar. Banii ace§tia, repet, nu erau ai no§tri, puteau sa 
fie cheltuiti daca executantii lucrarilor incepeau la termenul mult rnai anterior decat eel la care 
s-au apucat, daca nu existau contestatii la licitatii si toate cele. Nu este situafia Giurgiului ,

dornnul consilier Gadea a specificat chiar foarte corect, aceasta este situatia de fapt astazi �i
trebuie sa avem un buget de lucru pana la data de 10 februarie, daca nu ma in�el, 12 februarie
iar daca nu avem noi suntem dependenti de aceste cote. Nu o sa putem sa functionam, nu o sa
putem incasa aceste cote, cote de care sunt dependenti mai ales cei din sistemul educational,
orice s-a discutat aici este luat in considerare dar nimeni nu ne poate garanta fiindca eu mai
presus de orice am pus aceste intrebari Guvernului Romaniei �i toata lumea spune sa avem
rabdare ca se va rezolva, nu-mi dau un termen de o luna, de 30 de zile, de 2 saptamani.

Domnul consilier MAroiu Marian: Da dar §titi ca responsabilitatea numarul unu aici 
o avem noi consilierii de la masa, in situatia in care votam un buget care nu este dupa parerea
mea bine fundamentat, noi ne asumam intreaga responsabilitate pentru ceea ce votam astazi §i
sigur in cuno�tinta de cauza, asta este mai rau. Departe de mine gandul ca nu vreau sa
functioneze aceasta primarie dar ...

Domnul primar Anghelescu Adrian: Vorbesc de legalitate, daca la nivel national nu 
se gase�te solutia adecvata pentru toate primariile din aceasta tara, automat pe legalitate noi, 
eu trebuie sa readuc bugetul spre a fi discutat fiindca nu am cum sa merg cu el pentru 
rectificare, nu am cum. 

Domnul pre�edinte de ,edinfi Muscalu lonel: Va rog domnu] consilier. 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Dar eu cred ca noi putem, e legal sa votam, la 
ora actuala acum bugetul este echilibrat, banii sunt in trezorerie, deci nu au plecat, nu 

sunt... Votan:i bugetul echilibrat. 

Domnul consilier Maroiu Marian: Sunt in trezorerie dar nu sunt... 
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Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Cand se echilibreaz� bugetul, ca trebuie sa dam 

banii inapoi peste o luna asta este cu totul altceva. 

Domnul consilier Maroiu Marian: Da, dar nu sunt ai noeytri. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu au fost niciodata ai no�tri. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Ei s-au aflat in trezorerie. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Se pot opri toate lucrarile, nu mai pliitim �i asta 

este. A�teptam fazarile. Noi a�teptam fazarile practic. 

Doamna director economic Cristea Oana: Dar niciodati'i primul buget nu a fost 

100% acoperit. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu ai cum. 

Domnul consilier Mlroiu Marian: Doamna director eu va cred ce spuneti 

dumneavoastra ra niciodata nu a fost dar acum este o situafie cu totul speciala, eu spre 

exemplu consilier nu am vazut o gaura atat de mare, 260 de miliarde. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu este gaura, domnul Maroiu. Nu au fost, nu 

este gaura. Nu au fost niciodata, sunt bani alocati pentru proiecte, nimeni nu ne-a dat banii 

ace�tia. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ione): Ok, am infeles, eu zic sa votam cu 

amendamentul pe care 1-a facut domnu] consilier. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Care este amendamentul? 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ione): Amendamentul domnului Bu§cu a 

fost la capitolul 6 invafamant sa se adauge 5000 de lei pentru concursul Laurentiu Panaitopol. 

Sa se scada de la cheltuieli. Celelalte lucruri raman valabile intr-un fel sau a]tul. Cine este 

pentru acest buget a�a cum este el astazi? 10 voturi pentru ( Peptanaru Gigica, Andrei Sandel, 

Daut loan, Funieru Catalin, Costache Robert, Bu§cu Gheorghe, Pana Gheorghe, Gadea 

Gheorghe,Muscalu Ionel, Damian Marian), Cine se abtine? 5 abtineri ( Cainaru Codrut, 

Nicorescu Gelu, Tiganila George, Ion Marian, Maroiu Marian), cine este impotriva? 3 voturi ( 

Cioaca Ionut, Nichita Tereza �i Sandulescu Pentronela). Mulfumesc. Bugetul nu a trecut. Nu a 

trecut, nu? 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Nu, 11 voturi erau necesare pentru 

aprobarea bugetului. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Atunci inseamna ca nu mai supun la 

vot §i nu mai vorbim despre celalalt punct de pe ordinea de zi pentru ca este legat de acesta 

8§a ca trecem la diverse fiind �edinta ordinara. Discutii? Va rog, domnul Cioaca. 

Domnul consilier Cioaca Ionuf: Buna ziua inca odata, la diverse a� vrea sa ridic o 

problema, foarte multi cetateni m-au abordat, cred ca toatii lumea eytie referitor la pretul apei. 

19 



Au venit facturile pe decembrie �i au venit cu sume foarte rnari. Nu �tiu daca este doar 
diferenta de pret sau �i alte cauze dar a�a cum le-am promis vreau sa solicit o infonnare de la 

operatorul nostru sa ne puna la dispozitie ni�te cifre referitoare la veniturile �i cheltuielile 
operatorului pe fiecare UAT tn parte, sa vedem �i noi de uncle vin aceste pierderi, daca sunt 
de la Giurgiu sau daca sunt din aha parte �i de asemenea o organigrama tn ultimii 3 ani, daca 
nu cumva s-a crescut numarul de persoane �i poate de acolo vine aceasta diferenta de pref. 

Domnul pre�edinte de �edinfii Muscalu Ionel: Mulµunesc,va rog. 

Domnul consilier Funieru Catilin:Va rog frumos sa-mi penniteli, avem o �edinta, o 
licitatie �i nu mai pot sa particip. 

Domnul pre�edinte de �edintl Muscalu Ione): Va rog. Nu este problema. Am zis 
daca. mai sunt alte puncte, alte discutii. La discutii �titi foarte bine care a fost punctul de 
vedere ... Doamna Glavan, va rog. 

Doamna director Glavan Gina: A vand in vedere ca bugetul de venituri �i cheltuieli 
nu a fost aprobat trebuie retrasa de pe ordinea de zi sau nu �tiu cum sa, nu �tiu se procedeaza, 

proiectul de hotarare pentru incheierea conventie cu UTPG-ul. Depindeam de ace�ti bani. 

Domnul pre�edinte de fedinta Muscalu Ione]: Deci nu ne pennitem sa platim gazul 
pentru incalzire. Va multumim frumos! Nu putem sa-1 scoatem acum. S-a votat. Am crezut ca 
vreti sa raspundeti ceva despre apa. Referitor la apa va aduceti aminte care a fost punctul de 

vedere al Consiliului Local �i perfect de acord o sa solicitam celor de la S.C. Apa Service sa 
ne dea toate lamuririle pentru cetafenii no�tri pentru ca noi �tim ca noi aici in Consiliu nu am 

votat pentru acestea ... 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Va aduceti aminte practic cand a fost domnul 
director aici, i-ati pus aceea�i intrebare, nu? 

Domnul consilier Cioaca Ionuf: Exact, de aceea am §i spus ca noi am fost impotriva. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ione): �i cand spunem noi nu spunem un 
partid, spunem Consiliul Local al Municipiului Giurgiu. 

Domnul consilier Cioaca Ionuf: Corect! 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dar pe de alta parte atunci va amintiti ce 

sugera ANRSC-ul �i ce tarifare propunea in caz ca nu erau de acord cei de la Consiliul 

Judetean �i cei de la ADI. 

Domnul consilier Cioaca Ionut: Da dar inca odata �i atunci am spus acela�i lucru �i 

acum am spus, ANRSC-ul nu te pune sa scumpe�ti pretul, ANRSC-ul anaJizeaza datele care 
tu i le pui la dispozitie �i exact ca la buget, ce venituri ai �i ce cheltuieli. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnul Cioaca ... 
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Domnul consilier Cioaca Ionut: Masurile sunt, de a marii veniturile prin majorare 
pretului sau de a scadea cheltuie1ile. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnul Cioaca asta a fost pana acum 2 ani de 
zile, ANRSC-ul la so1icitarile multor primarii din acesta tara cu toate ca au beneficiat de 
fonduri europene pentru investitii, pentru reabilitare, retea apa �i canal tot timpul spuneau ca 
nu au bani de investitii, nu au bani de avarii, nu au bani de unele de altele �i atunci ANRSC-ul 
a facut tot un algoritm astfel inc�t pe baza tuturor cheltuielilor societatii acesteia sa Je 
cuprinda un plus de I 5% pentru investitii ca sa nu mai ceara bani. La fel cum a fost cazul 
pentru Giurgiu, au spus, domne,ati beneficiat pentru Municipiul Giurgiu acum 20 de ani de 60 
de milioane de euro aproxim.ativ. Ulterior dupa ce v-am dat §i pentru statie de epurare §i 
pentru canalizare §i pentru conducte de apa tot cereti bani §i spuneti ca sunteti in 
imposibilitatea de a reface anumite tronsoane pe care nici nu le-au declarat, de peste 60 de 
ani. V-am dat exemplu la gara fluviala, pe aliniamentul �oselei Portului, da? �i atunci 
ANRSC-ul a spus, bun, veniti cu toate cheltuielile dar adaugati un plus pentru investitii, asta 
este in mod obligatoriu §i atunci societatile au fost obligate sa introduca §i acest cuantum 
pentru investitii. Pe de alta parte, pe baza majorarii la preful la energie electrica noi avem 
puturi de captare la mare adancime, extracfia, transportul, �.a.m.d a :fiicut ca factura la energie 
sa fie de aproximativ 4 sau 5 ori mai mare decat acum 3 ani de zile. Noi suntem acfionari 
minoritari, noi vom cere lucru acesta, dumnevoastra v-ati tacut datoria, am fost impotriva 
acestui lucru, da? M-am uitat pe preturile nationale, variaza intre 60 �i 80 de bani plus, 
minus. Noi suntem undeva la mij1oc,noi, nu eu, Apa Service. Deci pentru toata lumea, pentru 
toti romanii a fost o majorare care multi nu o luau in calcu1 dar toata lumea se obi§nuise, 
domne Ia apa trebuie sa platesc putin. 

Domnul consilier Cioacii Ionut: Perfect de acord dar personal, ma gandesc. daca a� fi 
director la Apa Service a� reduce putin cheltuielile �i � avea un plus de bani, de venituri, 
poate ca � face ni�te sisteme de panouri solare cu acumulatori, astfe1 incat sa reduc costurile 
de Ia energie, adica simplu. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Cred ca au �i depus dar �titi cat dureaza. 

DornnuJ pre�edinte de �edinta Muscalu lonel:Am sa-1 rog pe domnul Gratianu. 

DornnuJ pre�edinte al ADI Gratianu Cristi: Daca tot sunt aici §i am mai multe 
calitati. Sunt pre�edintele ADl•ul de apa �i �tiu indeaproape care sa zicem a�a situatia legata 
de Apa Service. Intradevar este ... , facturile pe care le-am primit cu totii in perioada aceasta, 
sumele de acolo sunt destul de mari, de ce asta? Pentru ca �i facturarea s-a fiicut nu pentru 30 
de zile, ci pe 45 sau poate 50 de zile, de ce? Pentru ca s-au tacut citirile 1a vechile contoare, ca 
sa spun a§, §tim foarte bine ca in luna decembrie operatorul a schimbat probabil marea 
majoritate a contorilor existenti in principal pe zona de blocuri §i a intrat �i facturarea care 
este acum �i se face in mod autornat prin ace�ti contori. Practic nu sunt 30 de zile sunt ceva 
mai mult §i de aceea �i factura este rnai mare decat de obicei. Pe partea de modificare a 
prefului ,nu face altceva, Apa Service decat sa factureze conform strategiei de tarifare care 
este aprobata de catreANRSC �i mai departe �i de catre UAT-uri/ADI. Modificarea ca §i tarif 
ca daca v-ati uitat pe factura sunt ni�te mici diferente, pe partea de apa este o cre�tere de 2%, 
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conform strategiei de tarifare, pe partea de canal I 0%. Preful intradevar daca strun sa facem 
un top suntem undeva pe la mij)oc dar intodeauna am vorbit, a�a cum spunea �i domnul 
primar diferenfele dintre primul �i ultimul operator din tara nu sunt a�a de mari, sunt undeva 
tot pe acolo, acolo unde vedem prefuri mici nu, se datoreaza in primul rand faptului ca tofi 
operatorii din acesta perioada sunt in procedura de modificare a tarifului, de ce? Pentru ca le 
este impus de catre ANRSC, a�a cum am discutat �i data trecuta daca va aduceti aminte suny 
doua posibilitati legate de tariful de la un operator. in conditiile in care ai un proiect pe 
fonduri europene, merge aceasta strategie tarifara care totu�i iti pennite sa ai un pret mai mic 
dar daca nu ai niciun proiect pe fonduri europene este Ordinul 230, respectiv 231 al ANRSC, 
intrii pe un plan de afaceri care trebuie sa-1..., practic toate investitiile sale pentru mentenanta 
sistemului le ai incluse in tarif �i in aceasta varianta care este mult mai proasta, evident, 
Giurgiu ajungea pe undeva pe la 18 lei apa plus canaJ. Asta pentru ca legea spune foarte clar 
ca trebuie sa ti cont de minim 2% din gradul de suportabilitate al populatiei, calculat dupa 
datele statistice pentru ca nu le facem dupa datele primruiei Giurgiu sau datele Consiliului 
Judetean eventual. Dupa datele statistice de�i acesta este calculul, noi in Giurgiu avem sa 
zicem a�a, �ansa sa avem acest proiect pe fonduri europene care ne-a pennis totu�i un tarif 
mai mic, ceea ce nu se evidentiaza foarte clar, poate in ceea ce inseamna opinia publica, acum 
in tariful perceput de Apa Service o componenta importanta o constituie partea de redevent:a 
care nu a existat niciodata cu toate ca era obligatoriu, nu a existat niciodata la operator, acum 
exista �i din ace�ti bani se vor face investitiile in Giurgiu �i nu numai. Ca sa fac a�a o 
comparatie poate mai u�or de inteles, Municipiul Giurgiu fost in felul urmator, avea o Dacie 
veche, veche rau de tot care abia mai mergea �i la un moment dat acwn cu ani in unna a 
existat post mediu care a pennis investitii in Giurgiu, in acea Dacie veche �i am reconditionat
o �i am :facut din nou m�ina sa fie noua �i sa putem sa caram persoane cu ea, da? Asta s-a 
intamplat acum l O ani, nu mai putem �i am mers cu aceasta ma�ina, am mers vreo IO ani, se 
uzeaza, acum suntem in situatia in care sa trebuiasca din nou sii facem ceva investitii. 
Investitii care nu mai vin din fonduri europene pentru ca legea ne obliga sa avem aceasta 
redeventa cu care sa suportam urmatoarele investitii. Trebuie sa tinem minte faptul ca in 
activitatea Apa Service se des:fa�oara cam 75% in Municipiul Giurgiu. Cand vorbim de 
pierderi �i procentul acela de 38% care a fost aprobat, acolo este o constatare a unei existente 
de fapt �i sa �titi ca nu este neaaparat Giurgiu intr-o situatie deplorabila fata de alte UAT-uri. 
Pierderea pe Giurgiu este de 36%, 38 este media pe apa. 36 este la Giurgiu dar daca ne uitam 
la Bolintin Vale vedem ca este 21, deci sunt UAT-uri care stau mai bine. Stau mai bine pentru 
ca sistemul este mai nou sau primaris �i-a pennis sa faca investitii in sistemul respectiv �i sunt 
de a�a natura ca sa nu aiba pierderi. Noi trebuie sa �tim ca in Giurgiu, cu parere de rau, 
Municipiul Giurgiu nu a facut investitii in reteaua de ... in ultimii 10 ani nu au fiicut investitii 
aproape deloc in reteaua de apa din Giurgiu. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnul pre�edinte �i acum 5 ani de exemplu, 
cam cat erau pierderile? 

Domnul pre�edinte al ADI Gratianu Cristi: Deci eu sunt, sa zic �a in ecuatia 
administratiei pub lice din 20 I 6, in 2016 �i asta o gasifi in documentele care au fost aprobate �i 
in acest Consiliu Local, cota de pierderi era 43%, acum s-a ajuns la 38%. 
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Domnul primar Anghelescu Adrian: Am diminuat. 
Domnul pre�edinte al ADJ Gratianu Cristi: Poate pare ciudat dar este o performanfa

operatorie, in conditiile in care primru-ia Giurgiu nu a avut bani sa investeasca in sistemul de 
apa �i canal, faptul ca totu�i s-a reu�it o reducere a pierderilor de la 43% la 38% in momentul 
de fafa este totu�i un progres. Prin strategie noi am aprobat acel procent de 38%, avem pana in 
2027, trebuie sa ajungem la un nivel de 20%. La nivelul Uniunii Europene cred ca o pierdere 
a operatorilor se inregistreaza undeva la nivelul Uniunii Europene se centreaza undeva la 
34%, deci sa nu credeti ca exista operatori de apa. ca sa aiba un procent de 2%, nu exista, mai 
mult legislatia actuala care este evident ca este la nivel european se considera o pierdere 
aceptabila a unui sistem nou de alimentare cu apa pusa in functiune, de 20%. Scuze, de 15% 
�i peste 20% se impune ca autoritatea locala sa faca investitii in acel sistem, ca sa reduca 
pierderile. Deci �i legislatia spune ca daca ai o pierdere de sub 20% e�ti bine. De ce? Este o 
chestie tehnica �i economica foarte simpla. La un moment dat pofi teoretic sa ai o pierdere de 
I% dar ni�te costuri la investitii atat de mari incat mergi mai mult pe investitii decat pe 
pierderea pe care o ai �i atunci ce este peste 20% se considera, la nivel national ca e�ti bine. 
Ca �i ci:fre de comparatie ca sa spun a�a vedem ca exista �i cifre de 20%, pierderile 
operatorilor, ne gandim Ia Otopeni, unde ma sczuafi dar i�i permit, primaria Otopeni este o 
primarie cu poential financiar dar sa �titi ca vedem ca ]a alti operatori in tara, cum ar fi 
operatorul de la Vrancea, vedeti ca aprobat anu1 trecut o pierdere de 75% pentru Hunedoara. 
Eu inteleg ca 38% Giurgiu ne speriem �i cand vedem �i ni�te facturi ne speriem dar daca le 
punem in context ne dam seama ca totul este, nu sunt �a de ... 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Jone): Va rog, domnul consilier.

Domnul consilier Cainaru Codruf:Am �i eu o intrebare, daca o instalatie noua, deci

o retea noua accepta o pierdere de 15%, unde se duce? Daca este noua.

Domnul pre�edinte al ADI Gratianu Cristi:Foarte simplu. De exemplu e�ti obligat

sa faci spalarea retelei, spalarea de retea ce 1nseamna? Ca tu ai luat apa din putul respectiv din 

aductiune, ai spalat refeaua �i ai aruncat ca nu ajunge la consumatori. Apa aceea este pierdere 

dar nu este pierdere in sensul de furt sau pierdere ca am avut...Sunt pierderi care sunt 

acceptate. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Da, multumesc! Alte

discufii?Multumesc, inchidem �edinta aici. 

�edinta se incheie la ora 13: 16 
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